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 Toplantı No:1                                                                                              Toplantı Tarihi:   31.10.2023 
  Saat   :   20:00 

 Konu: Okul Aile Birliği  
            Yıllık Olağan Genel Kurul Toplantısı       
 

 

 

GÜNDEM MADDELERĠ 

 

1- AçılıĢ 

2- Saygı duruĢu ve Ġstiklal MarĢı 
3- Divan oluĢumu,1-Divan BaĢkanı, 2-Yazman seçimi 
4- Okul Müdürünün KonuĢması 
5- Yönetim kurulu faaliyet raporunun okunması ve ibrası 
6- Denetleme Kurulu faaliyet raporunun okunması ve ibrası 
7- 2023/2024 Eğitim – Öğretim Yılı tahmini bütçenin kurula sunulması 
8- Yönetim kurulunun seçimi(5 asil-5 yedek) 

9- Yeni denetleme kurulunun seçimi(3 asil-3 yedek) 

10-  Ġhtiyaçların giderilmesi için yönetim kurulunun yetkilendirilmesi 
11- Dilek ve Temenniler 

 

 

GÜNDEM MADDELERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

MADDE-1: 

                   Okulumuz Müdür Yardımcısı GülĢen KURT programı arz ederek toplantıyı açtı. 
Toplantı yeter(yönetim ve denetleme kurulunun asil ve yedek üyelerinin dört katından az 
olamaz) sayısının oluĢtuğu görüldü ve toplantının diğer maddelerine geçildi. 

MADDE-2: 

                   GülĢen KURT tüm öğretmen ve velileri bir dakikalık saygı duruĢuna ve akabinde 
istiklal marĢımızı okumaya davet etti. Saygı duruĢu ve istiklal marĢımız okunduktan sonra 
diğer gündem maddesine geçildi. 
MADDE-3: 

                  Öğrenci velileri tarafından geçici divan baĢkanı ve yazman seçimi yapıldı. Divan 
baĢkanlığına aday çıkmadığından geçici divan baĢkanı olarak Hüseyin DUMAN teklif edildi. 
Yapılan oylamada Hüseyin DUMAN divan baĢkanı, Öğretmenlerimiz Mehmet Ali ĠNAL ve 
Sevcan ÖNÜR yazman olarak seçildi, divan oluĢumu sağlandı. 
MADDE-4: 

                  Divan baĢkanı Hüseyin DUMAN kurula yapılan oylamadan dolayı teĢekkür etti. 
Kürsüye konuĢmasını yapmak üzere okul müdürü AyĢe ÜNAL’ı davet etti. Okul müdürümüz 

AyĢe ÜNAL değerli okul aile birliği baĢkanı ve yönetim kurulu üyeleri, değerli öğretmen 
velilerimize bugün toplantıya katıldıkları için teĢekkür ederek konuĢmasına baĢladı. 
 ‘’ Öğrenci sayımızda azalma söz konusudur. Bunun nedeni okulun merkeze uzaklığı ve 

velilerin meslek lisesine göndermek istememeleridir öğrencileri. Masa baĢı iĢte çalıĢmalarını 



istemeleridir. Siz velilerimize tercihlerinden dolayı teĢekkür ederim. Okulumuzdan mezun 
olan öğrencilerin üniversiteye gitmeden meslek sahibi oluyorlar ve yüksek ücretler 
kazanıyorlar. Her meslek önemlidir ve değerlidir. Burada öğrenilen mesleklerin iĢ hayatında 
önemli bir yeri vardır. Okulumuzda disiplinin sağlanmasında sorun yoktur. Öğrencilerimize 
sağlıklı bir gelecek oluĢturmak bizim görevimizdir. Okul saati içerisinde telefonları 
toplanıyor. Bakanlık bu konuda iĢi sıkı tutuyor ve bunun için gereken önlemleri okulumuzda 
almaktayız. Görevler konusunda öğrencilerin gereken özeni göstermediğini görüyorum. 
Cumhuriyetin 100. yıl dolayısıyla yaptığımız tiyatro, fener alayı ve tören de öğrencilerin 
sorumsuz davranıĢları yüzünden zor duruma düĢtüğümüz anlar oldu. Ayrıca öğrencilerin 
özensiz davranıĢları yüzünden geçen yıl ücretsiz olan servislerin bu yıl kaldırıldı. Çocuklar 
istikrarlı servis saatlerine uymaları gerekir. Bu yıl bakanlığın devam devamsızlık 
yönetmeliğinin değiĢmesinden dolayı sınıfta kalma durumu oluĢtuğu için siz velilerimiz bu 
konuda daha dikkatli davranmaları gerekmektedir. Bu konuda bilgilendirmenin yapılabilmesi 
içinde velilerin okuldaki telefon numralarının doğru olduklarından emin olmaları gerekir. 
Öğrenciler bazen numaraları bilerek yanlıĢ söylüyorlar ve bu da velilere ulaĢamamıza sebep 
oluyor. Ayrıca okulumuz pansiyonunda dört çeĢit yemek yapıldığını ve bunun ücretsiz 
olduğunu belirteyim. Kantinden yemek yerine yemekhaneden yemeleri konusunda teĢvik 
edelim öğrencilerimizi. Bakanlık bu yıl sınıfta kalmayı getirdi. Özellikle 9. sınıflar akademik 
baĢarılarını yüksek tutup sınıf tekrarına düĢmemeleri gerekir. Öğrenciler ders materyallarini 
dikkatli kullansınlar. Salı ve perĢembe günleri okulumuza rehber öğretmenleri geliyor. 
Okulumuza gelip konuĢabilirsiniz.’’ dedi. Okul Müdürü AyĢe ÜNAL beni dinlediğiniz için 
teĢekkür ederim diyerek konuĢmasını sonlandırdı. 

Okul Müdürü AyĢe ÜNAL, Okul Aile birliği yönetim kurulunda görev alan ve 
öğrencileri okuldan ayrıldığı için görevleri sonlanan velilerimize okul idaresi ile uyumlu 
çalıĢmalarından dolayı teĢekkür etti.(KonuĢma metni ekteki orijinal belgededir) 
 

 MADDE-5: 

                   Okul Aile birliğinin 2023/2024 yılı faaliyet raporunu okumak üzere Okul Aile 
Birliği Okul Sorumlusu Fatih ÇODUR kürsüye davet edildi. Birlik hesabında kurulduğu 
günden bu yana 87.326,23 TL kümülatif gelir ve 52.984,36 TL kümülatif gider olduğunu 
aradaki farkın 34.341,87 TL olduğunu ve bankada hesapta bulunduğunu belirtti. Kurula ibra 
edildikten sonra Hüseyin DUMAN genel kurula sundu. Oy çokluğu ile kabul edildi. Rapor 
dosyaya konuldu. 

MADDE-6:  
                 30/10/2023 tarihli denetim raporunu okulumuz öğretmenlerinden Mehmet 
ÖZTÜRK okudu. Kurula ibra edildikten sonra divan baĢkanı Hüseyin DUMAN genel kurula 
sundu.   Oy çokluğu ile kabul edildi. Rapor dosyaya konuldu. 
MADDE-7: 

                  Okul aile birliği yönetim kurulunun 2023/2024 Eğitim Öğretim yılı için geçici 
bütçesini Müdür Yardımcısı GülĢen KURT okudu. Divan BaĢkanı Hüseyin DUMAN raporu 
kurula sundu. Yapılan oylamada oy çokluğu ile kabul edildi. 
 

MADDE-8: 

                 Hüseyin DUMAN, yeni yönetim kurulunu seçimi yapılacağını ve seçime liste 
hazırlayan velimizin olup olmadığını sordu. Aday olmak isteyenlerin listeleri ile baĢvuru 
yapabileceklerini belirtti. Hüseyin PALA Divan Kuruluna liste ile baĢvurdu. BaĢka aday olup 
olmadığı soruldu. BaĢka aday çıkmadığından divan kuruluna geçici Divan BaĢkanı tarafından: 
 

 

 



Yönetim kurulu üyeliği için;  
1- Hüseyin PALA 

2- Sezai ġĠMġEK 

3-Hüseyin COġKUN 

4- Yüksel YALÇIN 

5 Ramazan TUĞCU 

6- Zehra ÖZDEMĠR 

7- Abdurrahman ERYILMAZ 

8- Fikri GENÇAY 

9- ġükrü BOZKURT 

10- Adem ÇETĠNER  
 

Teklif edildi. BaĢka bir aday çıkmadı. Yapılan oylamada oy çokluğu ile yeni yönetim kurulu 
seçilmiĢ oldu. 
 

MADDE-9: 

                 Divan baĢkanı HÜSEYĠN DUMAN Denetleme kurulu üyeliği seçimi yapılacağını 
ve aday olmak isteyenlerin baĢvurularını beklediklerini söyledi. Geçici divan kuruluna  
 

 Denetleme Kuruluna asil üye olarak; 
1-Ömer SAYLIK  
2-Mehmet ÖZTÜRK 

3-Metin GÜNDOĞDU  
 

 Denetleme kurulu yedek üye olarak;  
1- Tayfun ALTINDAL  

2- Seyfullah DĠKĠCĠ 
3- Kadir TÜLKAY  
 

‘dan oluĢan isimler için Divan baĢkanından teklif geldi. Oy çokluğu ile denetleme kurulu 

seçildi. 
 

MADDE-10: 

                   Divan baĢkanı Hüseyin DUMAN yapılacak olan çalıĢmalardan dolayı yönetim 
kurulunun yetkilendirilmesi gerektiğini ve bununda gündem maddelerinde olduğunu belirtti. 
Yetkilendirme için yapılan oylamada oy çokluğun ile yetkilendirme yapıldı. 
 

MADDE-11: 

                     Divan baĢkanı Hüseyin DUMAN yeni eğitim-öğretim döneminde iyi dilek ve 
temennilerle toplantıyı sona erdirdi. Veli-öğretmen görüĢmelerine geçildi. 
 

 

 

    Geçici Divan BaĢkanı                                                         Yazman               Yazman 

     Hüseyin DUMAN                     Mehmet Ali ĠNAL         Sevcan ÖNÜR                
     

 

 

 


